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INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Bardzo proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1. Jaki jest stan infrastruktury tramwajowej na skrzyżowaniu ul. Dworcowej 

i  Wielickiej? Czy wymaga ona remontu? Jeśli tak, to czy taki remont jest planowany. Czy 

oszacowano jego koszty? Ile będą wynosić? 

2. Czy po torowisku bocznym wzdłuż ulicy Dworcowej kursują tramwaje? 

3. Z jaką częstotliwością przez ostatnich 5 lat? 

4. Jaki jest powód utrzymywania torowiska o którym mowa jeśli deklarowano, że 

torowisko boczne wzdłuż ulicy Dworcowej miało zostać usunięte po wybudowaniu estakady 

tramwajowej Lipska-Wielicka. 

5. Czy i kiedy zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców osiedla Kabel i okolic oraz 

staraniami o jego likwidację ze strony Rady Dzielnicy XIII Miasto pozbędzie się starego 

torowiska i przeznaczy ten teren na lokalny zieleniec i miejsca parkingowe? 

 

Z poważaniem 

Małgorzata Kot 

 

 

 


